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1. Vastuualueiden kuulumiset. 

 

a. Heidi kertoi APU:n kokouksesta.  

• Ensi vuoden koulutukset olisi hyvä saada sovittua. Stewardikoulutuksista ol-

lut keskustelua. Monilla harjoittelut jäävät tekemättä, vaikka koulutus olisikin 

käytynä.  

• Urheilufoorumi la 25.11. ja syyskokous su 26.11. Scandic Helsinki Aviacong-

ress, Vantaa. Tarkistetaan, onko etäosallistumismahdollisuutta.  

• Estekomitea on miettinyt, että aluemestaruuksia ei koeta riittävän kilpailulli-

siksi, jolloin aluejaostot voisivat anoa mahdollisuutta järjestää aluemestaruu-

det aika-arvostelulla. Tämä sai kannatusta aluejaostossa.  

b. Valmennusvastaavien terveiset.  

• Jomppa kertoi, että kenttävalmennuksien tilanne näyttää hyvältä ja kenttäval-

mennus saadaan toimimaan.  

• Osallistujia karsii eri lajien valmennusaikojen päällekkäisyys, mietittiin aika-

taulutusta keväälle tarkemmin, ettei samalle viikonlopulle osu eri lajien val-

mennuksia tai kilpailuja.  

c. Jenny puhui valtakunnallisesta nuorisotiimiin hausta marraskuussa.  

 

2.  Ilmoitusasioita ei ollut. 

 

3.  Koulutukset/tapahtumat yms 

a. Yhteenvetoa tulevista yhteistyötapahtumista Raviradan ja Hevosjalostusliiton 

kanssa. Heidi kertoi yhteistyötapaamisesta.  

b. Alueen syyskokous 2.11. Killerin Raviradan Tallikahvio klo 18.00, jossa ravira-

dan toimitusjohtaja Miika Lähdeniemi kertomassa raviradan kuulumisista ja yh-

teistyötapahtumista. 

c. Maria Colliander klinikka ti 28.11.  

d. Gaala suunnitteilla. 

e. Yhteenveto Wemmistä, joka meni hienosti. Tunnelma oli hyvä. Ratsastustunnit 

on arvottu ja tiedot toimitettu yrittäjille.  

 

4. Kilpailut/säännöt  

a. Henkilökohtaisten koulumestaruuskilpailuiden läpikäynti. Ongelmia aikataulu-

tuksissa, koska FEI-luokkien, joissa tarvittiin kolme tuomaria, tuomarointien 



kanssa sekaannuksia ja siksi luokka alkoi myöhässä. Hämmennystä oli aiheutta-

nut myös, että sama ratsukko pystyi starttaamaan eri mestaruusluokissa. 

b. Loppuvuoden kisat. Tulossa estehallimestaruudet LakuStall. 

 

5. Talousasiat.  

a. SeHa-rahaa vielä jakamatta.  

 

6. Muut asiat.  

a. Jäsenkirje tulossa. 

 

7.  Seuraavan kokouksen ajankohta sovitaan 2.11. syyskokouksen yhteydessä.  


